RSV: spelregelronde 8				(februari 2019)

NAAM: ____________________________

1 	Twee tegenstanders trappen tegelijk tegen de bal. De bal komt nu, ter hoogte van de strafschopstip, bij een strafbaar buitenspel staande speler van de aanvallende partij. Deze aanvaller benut zijn kans en schiet de bal in het doel. Hoe reageert de scheidsrechter?
Disciplinaire straf: ________________	Spelhervatting: _______________________
Plaats spelhervatting: ________________________________________________________

2 	Net buiten het strafschopgebied van partij A heeft de scheids-rechter het spel onderbroken, omdat een speler van partij B geblesseerd in het speelveld ligt en direct verzorging nodig heeft. De scheidsrechter wil na de verzorging het spel hervatten met een scheidsrechtersbal, maar van partij B weigeren de spelers hierbij aanwezig te zijn. Wat zal de scheidsrechter beslissen?
Disciplinaire straf: ________________	Spelhervatting: _________________________
Plaats spelhervatting: __________________________________________________________

3 	De doelverdediger duikt naar de bal, die richting de benedenhoek gaat. Bij deze redding komt de bal klem te zitten tussen de hand van de doelverdediger en de doelpaal. Een toegelopen aanvaller tikt vervolgens op voorzichtige wijze de bal in het doel; hij speelt hierbij alleen de bal en raakt de doelverdediger niet. Wat beslist de scheidsrechter?
Disciplinaire straf: _________________	Spelhervatting: _________________________
Plaats spelhervatting: __________________________________________________________

4 	Op het moment dat de rechtsbuiten van partij A nabij de zijlijn de linksback van partij B omspeelt, komt een warmlopende speler van partij B het veld in en tikt de bal voor de voeten van de rechtsbuiten weg. De scheidsrechter fluit af. Hoe dient hij te handelen?
Disciplinaire straf: _________________	Spelhervatting: __________________________
Plaats spelhervatting: ___________________________________________________________

5 	Het spel is onderbroken voor het nemen van een inworp. Een wisselspeler, die zonder toestemming van de scheidsrechter zijn team gecompleteerd heeft, voert de spelhervatting uit. De correct genomen inworp wordt door een medespeler doorgespeeld richting de linksbuiten. Op dat moment merkt de scheidsrechter dat de wisselspeler zich tegen de regels op het speelveld bevindt. Wat beslist de scheidsrechter?
Disciplinaire straf: _________________	Spelhervatting: __________________________
Plaats spelhervatting: ___________________________________________________________
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